
AGENDA:  

Taktisk samhandlingsgruppe møte 20 - 30.11.21 

Deltok: Leiv Erik Husabø, Thomas Vingen Vedeld, Øystein Furnes, Frode Myklebust, Elin 
Sørbotten, Kari Furevik, Robert Brennersted, Jan Ove Tryti, Bent-Are Hansen, Tone Holvik, 
Asle Kjørlaug, Jan Helge Dale, Marte Ulltang, Børge Stavland, Kjell-Arne Nordgård 

Møteleiar: Asle Kjørlaug 

Referent: Marte Ulltang   kl. 15.00 – 15.45  996888@vm.nhn.no 

1. Godkjenning av innkalling, sakliste, referat/aksjonspunkt  

Nr Aksjonspunkt Ansvarleg Når Oppfølging 

1 Barneavdeling sender ut eit generelt 
infobrev.  

Barneavdelinga  Snarast.  Sendt ut 

 

2. Status møte 

Helse Førde: 

- Før møtet 1 innlagt med covid-19. Pt. også lavt trykk ift RS-virus. 

- Medisinsk avdeling: På veg inn tre pasientar med covid-19 i dag. 

- 6 tilsette smitta av Covid-19 ved 4 ulike sengepostar. Den siste går ut av isolasjon i dag. 

- I går belegg på 72 % av registrerte senger. 

- 100 positive prøver siste 7 dagar. 

- Gir 3. dose til tilsette (350 stk har fått) 

- Må ta omsyn til generell aukande smitte i omliggande kommunar 

 

Kommunane: 

Frode (ALÅ):  

- Lærdal: utbruddet over 

- Vaksinasjon er fokus, nokon utfordringar mtp kapasitet til å sette vaksiner 

- Årdal: roleg 

- Aurdal: roleg 

Leif Erik (Sogndal) 

- 90 positive siste 11 dagar 

o 60 Balestrand v/skule og barnehage (8 av 10 klassar berørt) 

o 5 i Leikanger 

o 25 i Sogndal 

o Noko villsmitte, noko kjent opphav eks. Oslo og utlandet 

- Vaksinering går som det skal, men må oppjusterast til vaksinemål 

Thomas (Stad) 

- Fredeleg, men begynner å rører seg med fleire positive hurtigtester i dag og smitte innad 

i eit miljø. 

- Prøver å finne ut korleis skalere opp for vaksinering. 

Kjell-Arne/Jan Helge (Kinn) 

- Fredeleg, men utbrudd på verft i Måløy med 12 positive prøver i helga. Også 8-10 

positive hurtigtestar i dag bl.a i Florø og Måløy 

- Vaksinering: Planlegg storvaksinering neste veke og er i rute for dei over 65 år. 
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Øystein (Sunnfjord) 

- Stabilt, noko smitte 

- Positiv erfaring med nedjustert TISK 

- Ca 25 positive siste 2 vekene 

- Vaksinering: Ferdig med 65+ ila. Neste to veker. 

 

3. Smittetrykk i samfunnet / Asle Kjørlaug 

Smittetrykket er høgt i samfunnet og Helse Førde iversetter ekstra tiltak. I den forbindelse er 

det nødvendig med eit ekstra møte i taktisk samhandlingsgruppe førstkomande tysdag 

(vanlig tidspunkt) for å diskutere situasjonen og oppdatere status.  

Helse Vest kom med 3 anbefalte tiltak til føretaka sist veke med støtte i fagrådet i Helsevest 

og eit regionalt senter for smittevern. Dette saman med auka smitte i opptakskommunane 

var bakgrunnen for nye tiltak i HF sist veke 

Samhandling: Ynskjer å involvere kommunane i avgjersle og vareta dialog for å sjå på og 

kontinuerleg vurdere smittesituasjon.  

- Har ei drøfting i dag kring korleis involvere kommunane 

- Auke frekvens på møter i taktisk samhandling til kvar veke? Ja 

- Må finne ein balanse me å leve med smitte og verksette tiltak 

- Viss ein verksette tiltak, kan ein involvere den andre parten? Dette er aktuelt dersom 

tiltak vil berøre den andre parten 

- Beredskapsutvalet i Førde er tysdags morgon. Taktisk samhandling er tysdag. Dette blir 

«dagen» for samhandling.  

- Vi har hatt eit godt samarbeid heile vegen, sendast ut e-post kvar fredag om innspel til 

taktisk møte og evt. andre ekstraordinære saker (går ut frå samhandlingssjef i HF) 

 

4. Helse Førde har starta opp att møte med HVL / Tone Holvik 

Helse Førde har starta opp att møte med HVL ang. ressursar i samband med auka smitte  

Ifb. situasjonen sist veke der vi kunne få en del fråvær av personale vart det avtalt med HVL å ha 

møter framover for å drøfte bruk av  sjukepleiestudentar i fråvær av personale. HF, kommunane 

og HVL vil tilstrebe å hjelpe kvarandre og styre ressursane der det er størst behov.  

5. Samhandling lokalt og felles situasjonsforståing / Jan Helge Dale 

Det er bra at det vert kalla inn til ekstra møte i ein situasjon der Helse Førde alt har sett i verk 

ekstraordinære smitteverntiltak. Munnbindpåbodet for besøkande har alt ført til nye 

spørsmål frå legekontora og sjukeheimane våre om kvifor vi ikkje innfører munnbindpåbod. 

 

Via KS er det også komme i dag fram at Helse Førde vurderer å halde sitt personell borte frå 

planlagt Læringsnettverk på Skei 1.-2.desember 21 grunna smittesituasjonen. Dette er ei 

samling som etter mi vurdering er svært viktig for utviklingsarbeid i Helsefellesskapa, og som 

vil ha vesentleg redusert nytte om den skal gjerast digitalt, noko som truleg heller ikkje er 

mogeleg på så kort varsel, med avlysing til fylgje. 

 

Tiltaka våre mot smitte må vere avstemte mot andre behov og andre konsekvensar! 

 

Mi vurdering er at lokal smittesituasjon førebels er ganske roleg og slik vi truleg må forvente 

den i lang tid framover.  Mange, både uvaksinerte og vaksinerte vil verte smitta, men så langt 

har heldigvis svært få vorte alvorleg sjuke eller hatt trong for sjukehusinnlegging. I Kinn har vi 

hatt ca 40 smitta siste 3 veker, ingen er så langt alvorleg sjuke. Andre virus har gitt langt meir 

alvorleg sjukdom i desse vekene. 
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Nye mutasjonar av koronavirus vil også garantert komme med ujamne mellomrom og skape 

nye spørsmål og ny angst. 

 

Det er difor viktig at vi snakkar saman lokalt  og får etablert felles situasjonsforståing. 

 

For kommunane er det eit hovudfokus å beskytte dei sjukaste pasientane våre. Mitt konkrete 

spørsmål vert difor om det i Helse Førde si vurdering av auka smitterisiko også ligg planar for 

at det vert naudsynt å igjen teste alle pasientar som skal skrivast ut til sjukeheim og andre 

kommunale omsorgstenester med PCR og ha neg. prøvesvar før dei vert sendt ut? 

 

Viktig å ha perspektivet på dei aller sjukaste. Vi kan kome i ein situasjon med mykje smitte, og då 

kan det kome behov for å drøfte ovannemnte prosedyre  

 

Evt: 

Spørsmål om vi skal ha vekentlege møter i taktisk samhandlingsgruppe i perioden framover. 

 

Ja, det blir vekentlege møter framover 

 

Evt.  

Kapasitet på laboratorie ift. pcr test v/Bent Are 

- Kapasitet på rein Covid testing og kapasiet på lufvegspakker  må sjåast kvar for seg 

- Covid: Klarer ca 1000 per veke. Pt. kapasitet til dette. Utfordringa no er at vi ikkje har 

skiftordning. Viss tester må re-testes blir det forsinka svar.  

- Luftvegpakke: Kapasitet til ca 50/døgn.  

- Oppskaleringsmuligheter? Vi har muligheter til å gå tilbake til beredskapsdrift med 

skiftarbeid. Men dette er ikkje ynskjeleg no 

- Før: positiv antigentest har ført til retest ved negativ PCR-test. Dette vil vi slutte med no. 

Oppnår lite ved re-test. Har opplevd lite falske negative tester.  

- Må vere opptatt av OMIKRON. Risikoprøver sendes til FHI (utenladssmitte). Desse må 

påføres rekvisisjon «utenlandssmitte». 

 

Nr Aksjonspunkt Ansvarleg Når 

1    

2    

3    

4    

 

 


